

June 1st, 2016

Mrs. Ema Dantas
Language Marketplace Inc.

**Subject: Support for Reaffirmation of CAN CGSB
131-10**

Dear Ema,

Thank you for your monetary pledge to support the reaffirmation of CAN CGSB 131-10 Translation Services Standard.

On behalf of the Canadian General Standards Board (CGSB), AILIA will collect the pledge amounts which will be remitted to CGSB. All pledged funds will be sent in their entirety. Please note no tax receipts will be issued.

Please find attached an invoice for your payment. If you have any questions, please do not hesitate to contact either myself or Lola Bendana, President of AILIA.

Thank you again for supporting the Canadian Language Industry!

Sincerely,



Kim Pines
Treasurer

Le 1^{er} juin 2016

Madame Ema Dantas
Language Marketplace Inc.

**Objet : Appui pour l'adoption de la norme
nationale CAN/CGSB-131.10**

Bonjour Ema,

Merci d'avoir accordé votre appui financier pour l'adoption de la norme nationale CAN/CGSB-131.10 pour les services de traduction.

L'AILIA percevra les contributions promises au nom de l'Office des normes générales du Canada, et les lui remettra par la suite. Tous les fonds promis seront entièrement remis à l'ONGC. Veuillez prendre note qu'aucun reçu d'impôt ne sera fourni.

Vous trouverez ci-joint la facture de votre don. Pour toute question, nous vous invitons à communiquer avec moi ou Lola Bendana, présidente, AILIA.

Nous vous remercions encore une fois d'appuyer l'industrie canadienne de la langue.

Cordialement,



Kim Pines
Trésorière